
Protokoll	  från	  Bjälborådets	  styrelsemöte	  	  
2015-‐11-‐19	  

Bjälbo	  Gamla	  Skola	  
	  

	  
Närvarande:	  
Fredrik	  Kåhlin,	  ordförande	  
Tove	  Kastberg,	  sekreterare	  
Daniel	  Bladh,	  ledamot	  
	  
	  
§1	  Mötets	  öppnande	  
	  
Ordförande	  Fredrik	  Kåhlin	  hälsar	  välkommen.	  
	  
	  
§2	  Val	  av	  justerare,	  Godkännande	  av	  dagordning	  
	  
Daniel	  Bladh	  väljs	  till	  justeringsman,	  dagordning	  godkänns.	  
	  
	  
§3	  Styrelsens	  sammansättning	  2015/2016	  
	  
§3.1	  Ordförande	  
Fredrik	  Kåhlin	  slutar	  som	  ordförande	  samt	  kliver	  av	  från	  Bjälborådets	  styrelse.	  
Ingen	  ersättare	  väljs	  i	  nuläget.	  Vi	  tackar	  Fredrik	  för	  de	  år	  som	  han	  agerat	  som	  
ordförande	  i	  Bjälborådets	  styrelse.	  	  
	  
§3.2	  Sekreterare	  
Tove	  Kastberg	  förblir	  sekreterare.	  	  
	  
§3.3	  Kassör	  
Nina	  Pettersson	  fortsätter	  som	  kassör.	  
	  
§	  Ledamöter	  
Ingen	  förändring	  bland	  ledamöterna.	  Vi	  eftersöker	  emellertid	  en	  ny	  ordförande	  till	  nästa	  
möte,	  samt	  nya	  ledamöter	  till	  styrelsen.	  Vi	  beslutar	  att	  Kristin	  Henrysson	  sammankallar	  
till	  nästa	  möte	  i	  början	  av	  nästkommande	  år,	  samt	  att	  Daniel	  Bladh	  tipsar	  intressenter	  
till	  styrelsen	  på	  facebooksidan.	  	  
	  
	  
§4	  Föregående	  protokoll	  	  
	  
Genomgång	  av	  föregående	  protokoll	  
	  
	  
	  



§5.12.2	  Bredband	  
	  
Frågan	  ligger	  vilande	  tills	  vidare.	  	  
	  
	  
§5.12.11	  Information	  från	  Leader	  
	  
Varken	  Rolf	  Båvius	  eller	  Kristin	  Henrysson	  från	  Leader	  är	  närvarande	  vid	  mötet.	  Fredrik	  
Kåhlin	  kan	  dock	  informera	  att	  Leader	  kommer	  att	  få	  Eu-‐standard,	  vilket	  innebär	  att	  även	  
Mjölby	  kommer	  att	  betraktas	  som	  ”landsbygd”	  och	  således	  även	  kommer	  att	  kunna	  söka	  
bidrag	  ifrån	  Leader	  framöver.	  	  
	  
	  
§	  5.12.12	  Information	  och	  utskick	  från	  kommunen	  
	  
Fredrik	  Kåhlin	  informerar	  kring	  ordförandemötet	  den	  27	  oktober	  2015.	  
	  
-‐Bygdepengen	  kommer	  att	  utökas	  med	  2000	  kronor.	  	  
-‐Kommunen	  skjuter	  till	  400	  000	  kr	  för	  att	  öka	  stödet	  till	  bredbandsutbyggning.	  
-‐Region	  Östergötlands	  strateg	  för	  landsbygdsutveckling,	  Anna	  Jacobson,	  meddelade	  att	  
det	  införs	  ett	  insatsprogram	  för	  landsbygdsutveckling.	  Mer	  information	  finns	  på	  
regionens	  hemsida.	  
	  
Vi	  har	  blivit	  ombedda	  att	  lista	  sevärdheter	  samt	  anekdoter	  från	  bygden	  till	  kommunens	  
kulturmiljöprogram.	  	  Fredrik	  Kåhlin	  bollar	  vidare	  till	  Rolf	  Båvius.	  	  
	  
	  
§5.12.14	  Bypasset.se	  
	  
Ingen	  ny	  information	  i	  frågan.	  	  
	  
	  
§5.13.2	  Ombyggnation	  av	  kyrkan	  
	  
Ingen	  ny	  information	  i	  frågan.	  	  
	  
	  
§5.13.3	  Lekplats	  
	  
Trots	  att	  Fredrik	  Kåhlin	  avslutar	  sitt	  ordförandeskap,	  vill	  han	  engagera	  sig	  i	  frågan	  kring	  
lekplatsen.	  Petra	  Hultgren	  hjälper	  till	  och	  de	  rapporterar	  till	  rådet	  via	  Daniel	  Bladh.	  	  
	  
	  
§5.13.4	  Skolskjuts	  
	  
Ingen	  ny	  information	  i	  frågan.	  	  
	  
	  
	  



	  
	  
§5.15.13	  Nya	  medlemmar	  
	  
Vi	  diskuterar	  hur	  vi	  kan	  engagera	  nya	  medlemmar	  till	  styrelsen.	  Daniel	  Bladh	  informerar	  
via	  facebook.	  	  
	  
	  
§6.12.4	  Ekonomisk	  avstämning	  
	  
Kassör	  ej	  närvarande	  
	  
	  
§7	  Övriga	  frågor	  
	  
Tove	  föreslår	  att	  Bjälborådets	  styrelse	  köper	  in	  ett	  partytält.	  Detta	  kan	  användas	  både	  i	  
samband	  med	  vår	  årliga	  grillkväll	  samt	  till	  uthyrning	  (ev.	  tillsammans	  med	  bord	  och	  
stolar.)	  Vi	  anser	  att	  måtten	  på	  tältet	  bör	  harmonisera	  med	  måtten	  på	  bord	  och	  stolar	  om	  
man	  vill	  hyra	  allt	  i	  ett	  paket.	  Tove	  undersöker	  marknaden	  samt	  kollar	  Bjälborådets	  
ekonomiska	  förutsättningar	  för	  ett	  sådant	  inköp.	  	  
	  
Daniel	  påminner	  Bjälboborna	  om	  möjligheten	  till	  att	  hyra	  bord	  och	  stolar	  på	  facebook.	  	  
	  
	  
§8	  Tid	  och	  plats	  för	  nästa	  möte.	  
	  
Kristin	  Henrysson	  får	  uppdraget	  att	  sammankalla	  nästa	  möte	  någon	  gång	  i	  början	  av	  
nästa	  år.	  
	  
	  
§9	  Mötets	  avslutning	  
	  
Vi	  tackar	  Fredrik	  Kåhlin	  för	  tiden	  han	  engagerat	  sig	  i	  Bjälborådet.	  
	  
	  
	  
	  
………………………………………………	  
Tove	  Kastberg	  
	  
Sekreterare	  
	  

………………………………………………	  
Daniel	  Bladh	  
	  
Justerare	  

	  



	  
	  
	  
	  


